
DAL-fusie is nog geen gelopen race. 

De eenwording van Delfzijl, Appingedam en Loppersum is nog geen gelopen race. Dat blijkt uit 

correspondentie tussen raadsleden uit die gemeenten op sociale media. 

Geen DAL maar DEAL 

Raadslid Hans Warink (Loppersum Vooruit) schrijft op Facebook dat in Loppersum alleen zijn lokale fractie 

en de VVD voorstanders zijn van de vorming van de DAL-gemeente. In Loppersum ging het CDA tot nu toe 

steeds voor DEAL, waarin ook plaats was voor Eemsmond. 

Volgens Warink vindt het CDA de DAL-variant te klein. GroenLinks opteerde steeds voor de 

supergemeente G7. ChristenUnie wilde het liefst zelfstandig blijven. Combipartij D66/Gemeentebelangen 

had de DAL-variant in haar verkiezingsprogramma staan. ,,Maar toen de BMWE-gemeente werd gevormd, 

jankte die partij via de pers dat wij ons bij BMWE moesten aansluiten.’’ 

 

Aanhang in Middelstum 

Bij nagenoeg alle fracties ligt Middelstum volgens Warink gevoelig. Een flink deel van dit dorp ziet 

aansluiting bij DAL niet zitten en gaat liever over naar BMWE. Volgens Warink heeft de PvdA veel aanhang 

in Middelstum. Dat zou de reden zijn, suggereert hij, dat de PvdA in Loppersum met herindelen geen 

haast maakt. 

In antwoord op de bijdrage van Warink op Facebook concludeert de Delfzijlster wethouder Jan Menninga 

(Fractie 2014): ,,Geen meerderheid voor snelle herindeling in Loppersum.’’ VVD-raadslid Harrie Houwerzijl 

uit Delfzijl mengt zich ook in de discussie op Facebook. Hij wil tempo maken bij de fusie richting DAL: ,,Het 

kan maar zo zijn dat DAL mislukt. Maar dat komt niet door Delfzijl. Waarvan akte.’’ 

Kleinburgerlijk denken 

Houwerzijl snapt de weerstand vanuit Appingedam en Loppersum tegen Delfzijl niet. ,,Het lijkt wel of we 

hier een besmettelijke ziekte hebben. Terwijl wij voor werk zorgen en niet andersom.’’ De VVD’er roept 

op: ,,Stop het kleinburgerlijk denken.’’ 
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